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Nazywam się Wojciech Gut.
Chodzę do 7 klasy w Szkole
Podstawowej w Nawiadach. W
redakcji pełnię funkcje
dziennikarza i fotografa. Interesuję
się grami komputerowymi.

Nazywam się Aleksandra Rolka.
Chodzę do Szkoły Podstawowej w
Nawiadach. W redakcji pełnie
funkcję dziennikarki. Interesuję się
aplikacjami na telefon.

Nazywam się Kacper Sawicki. Chodzę do
siódmej klasy w szkole podstawowej w
Nawiadach.
W redakcji pełnię funkcję dziennikarza i
pomocnika technicznego.
 Interesuje się: chemią, biologią, sportem,
graniem na instrumentach,
czytaniem książek i jazdą konną.

Nazywam się Kacper Gałąska. Chodzę do 7
klasy w Szkole Podstawowej w Nawiadach. W
redakcji pełnię funkcje dziennikarza,
pomocnika technicznego i przeprowadzam
wywiady. Interesuję się sportem oraz
gamingiem.

Nazywam się Wiktoria Żyrkowska.
Chodzę  do 7 klasy w Szkole
Podstawowej w Nawiadach. W
redakcji pełnię funkcje
dziennikarki i grafika. Interesuję
się czytaniem książek, biologią,
rysowaniem oraz muzyką. 

KILKA SŁÓW O CZŁONKACH NASZEJ REDAKCJI...

Nazywam się Paulina Antoszczyk.
Uczę języka polskiego w Szkole
Podstawowej w Nawiadach. W
redakcji pełnię funkcję redaktora
naczelnego. Interesuję się
literaturą, zwierzętami oraz
podróżami po Polsce.

Nazywam się Marcel Dudziec.
Chodzę do klasy 7 Szkoły
Podstawowej w Nawiadach. W
redakcji jestem pomocą techniczną
i dziennikarzem. Interesuję się
grami komputerowymi.
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 Dzień dobry, jako redaktor Szkolnej gazetki chciałbym przeprowadzić z Panią wywyiad. 
Jak czyli się Pani w roli opiekuna Samorządu Uczniowskiego? 

-Raczej dobrze lubię pracować z młodzieżą która ma mnóstwo  świetnych pomysłów. 

2. W jakich działalnościach będzie brał udział Samorząd Uczniowski w tym roku szkolnym? 

- Chcemy zorganizować kilka kiermaszy, aby zebrać pieniądze na zakup projektora dla klasy IV na działalność
Samorządu. Chcemy przygotować kilka apeli, zorganizować szkolne konkursy wiedzy z wykorzystaniem. Z pewnością
zadbany o gazetkę sieciową .  Zaangażujemy się w zbiórkę nakręcenia dla Poli. Organizatorem akcji jest policjant z
Białej Piskiej.  

3. Od kiedy w naszej szkole funkcjonuję Samorząd Uczniowski? 

- Powołanie Samorządu Uczniowskiego w polskim szklonictwie gwarantuje prawo oświatowe z 2016 roku, wcześniej
ustawę o systemie oświaty z 1992 roku . Więc około 30 lat. Ale prekursorem samorządowości wśrod młodych ludzi był
Janusz Korczak. 

4. Wielu uczniów zastanawia się czy w budynku szkoły będzie znajdował się sklepik szkolny? 

-Na te chwile,raczej mało prawdopodobne. W związku z walką dotyczącą pandemii spowodowanej COVID-19 oraz
wielokrotnymi obostrzeniami że strony sanepidu nie możemy podjąć takiej działalności. Ale ale w niedalekiej
przyszłości... Osobiście,podoba się ten pomysł ze sklepikiem, w którym sprzedawano by zdrową żywność.

Dziękuję za rozmowę
Kacper Gałązka

ZALETY I WADY ZDALNEGO NAUCZANIA:

Zalety:
 1. Ułatwiony dostęp do materiałów, lekcji i wykładów - możemy uczyć
się pod okiem nauczycieli bez wychodzenia z domu. Jest to
dogodnością w czasach, gdy jesteśmy narażeni na koronawirusa jak i
jest to plusem dla osób, które muszą z daleka dojeżdżać do szkoły.
 2. Łatwy dostęp do zajęć, które odbywają się za darmo przez
ogólnodostępne platformy internetowe, do uczestnictwa w zajęciach
potrzebne są tylko słuchawki i Internet.
3. Istnieje wiele form na przeprowadzanie zajęć, bardzo często
nauczyciele przesyłają gotowe materiały do nauki i zadania i każdy jest
w stanie pracować w swoim tempie 

Wady: 
1. Nie każdy z uczniów jest w posiadaniu laptopa bądź telefonu, który
umożliwia nam dostęp do wzięcia udziału w wykładzie mimo tego, iż
edukacja w placówkach publicznych powinna być darmowa.
 2. Wielu z uczniów, dzieli jeden komputer na rodzeństwo, które w tym
czasie również posiada zdalne nauczanie i nie da rady obiektywnie
stwierdzić, czyje zajęcia są w tym momencie ważniejsze a obecność na
nich jest obligatoryjna. 
3. Bardzo często występują problemy techniczne, strony nie działają
poprawnie, Internet działa za wolno co znacznie utrudnia przykładowo
zrozumienie nauczyciela. 
4. Nie każdy jest przystosowany do nauki przez laptopa, dla niektórych
taka forma przekazywania wiedzy może być bardzo rozpraszająca.
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                                       Wybory do Samorządu Uczniowskiego
11 września w naszej szkole odbyły się wybory do samorządu uczniowskiego. Wszyscy
uczniowie naszej szkoły mogli oddać 1 głos na swojego faworyta. Wyniki pokazały, że do
samorządu uczniowskiego dostali się:
-Wojciech Załęski- przewodniczący
-Nikola Zdunek- zastępca przewodniczącego
-Wiktoria Mróz- skarbnik
-Katarzyna Cudak- protokolant
-Kacper Gałąska- rzecznik praw ucznia

22 września nasz redakcyjny kolega Kacper Gałąska przeprowadził wywiad z Panią Ewą
Dulną, która jest opiekunem samorządu.Pytania do Pani Ewy Dulnej – szkolnego opiekuna Samorządu Uczniowskiego:
1.  Dzień dobry, jako redaktor Szkolnej gazetki chciałbym przeprowadzić z Panią wywiad. Jak
się Pani czuje w roli opiekuna Samorządu Uczniowskiego?
Raczej dobrze, lubię pracować z młodzieżą, która ma mnóstwo świetnych pomysłów na
funkcjonowanie szkoły.
2. W jakich działaniach będzie brał udział Samorząd Uczniowski w tym roku szkolnym? 
Chcemy zorganizować kilka kiermaszy, aby zebrać pieniądze na zakup projektora dla klasy IV
i na działalność Samorządu Uczniowskiego. Chcemy przygotować kilka apeli, zorganizować
szkolne konkursy wiedzy z wykorzystaniem TIK. Z pewnością zadbamy o gazetkę ścienną
samorządu Uczniowskiego.
3. Od kiedy w Naszej Szkole funkcjonuje Samorząd Uczniowski?
Powołanie Samorządu Uczniowskiego w polskim szkolnictwie gwarantuje Prawo oświatowe z
2016 roku, wcześniej Ustawa o systemie oświaty z 1991 roku, więc około 30 lat. Ale
prekursorem samorządności wśród młodych ludzi był Janusz Korczak.
4. Wielu uczniów zastanawia się, czy w budynku Szkoły będzie znajdował się sklepik
szkolny?
Na tą chwilę, raczej mało prawdopodobne. W związku z walką dotyczącą pandemii
spowodowanej COVID-19 oraz wieloma obostrzeniami ze strony Sanepidu nie możemy
podjąć się takiej działalności. Ale w niedalekiej przyszłości… Osobiście, podoba mi się
pomysł ze sklepikiem, w którym sprzedawano by zdrową żywność.

Dziękuję za rozmowę,
Kacper Gałąska
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Z okazji zbliżającego się święta
walentynek chcieliśmy w imieniu
całej redakcji życzyć wszystkim

UCZNIOM i PRACOWNIKOM
NASZEJ SZKOŁY dużo szczęścia,
zdrowia, pomyślności i oczywiście

dużo miłości.
Zespół Redakcji
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Dzień Świętego Walentego
(walentynki) obchodzimy 14

lutego. Zwyczaje związane z tym
dniem to między innymi

obdarowywanie bliskich osób
drobnymi upominkami, a także

wysyłanie kartek z wierszykami.
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Coś smacznego...
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